
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AVD series Auto Vacuum Loader is mainly used for food industry, chemical 

industry, plastic industry…etc for powder feeding. Design is for separating 

hopper & main machine. Per suction runs through air pressing implement & 

jetting filter. Be flashy to shake out dust and also keep good suction for 

Vacuum Loader. Without a doubt, it’s excellent equipment to satisfy 

customers. 

 

AVD系列真空吸粉機主要用於，食品、化工、塑膠…等粉末輸送場合，

把料斗與主機採分離設計，於每次吸粉完畢過程中，透過空氣蓄壓器，

噴射逆洗濾清器，瞬間振落粉塵，隨時保持良好的吸粉效果。是絕對

讓客戶放心的優良設備。 

 

 

 



 

Feature 
 

(1)Use high pressure air to jet, can be flashy to shake out dust. Also keep good suction. 

(2)By Fashionable type, Material hopper with polishing & precision and good looking for use. 

(3)Add a a controller can control in different place. 

(4)Build in 8 programs for your full choices. 

(5)Time of suction and clean filter can be adjusted anytime. 

(6)Dual filter design can filter powder to 3µ and clean by air for long-term running. 

特特特特    點點點點 
 

(1) 使用高壓空氣噴洗，能瞬間振落粉塵，保持良好吸粉效果。 

(2) 流線外型，拋光填料桶，美觀實用。 

(3) 增設遠端控制器，可以異地控制。 

(4) 內鍵 8大程式豐富您的選擇。  

(5) 吸料時間與逆洗時間可隨時調整。 

(6) 雙濾心設計，可過濾至 03μ粉末，並能清洗可長期使用。 

Operation & Instruction 操作說明操作說明操作說明操作說明 

 

 

 

 

 

 

 
 

MODEL 機機機機    型型型型    AVD-3 AVD-5 

Power 馬力(HP) 
3.5 HP 

3ψ 200-415V 

5 HP 

3ψ 200-415V 

Conveying Capacity 輸送能力(kg/hr) 150 250 

Hopper Content 填料桶容量(lit) 60 60 

Machine Size 主機尺寸(mm) 500x400x1090 500x400x1090 

Hopper Size 填料桶尺寸(mm) ψ400 x 730 ψ400 x 730 

Machine Weight 機械重量(kg) 70 78 

Suction Tube Diameter 吸料管尺寸(in) 1.5” 1.5” 

Accessory 配備 

Clamp Tube 管束 1.5” x 2 pcs；2” x 2 pcs 

Suction Tube 吸料棒 1.5” x 1pcs 

P.V.C Pipe膠管 1.5” 4m x 1 pcs；2” 4m x 1 pcs 
 

MODEL 機機機機 型型型型 AVD-7.5 AVD-10 

Power 馬力(HP) 
7.5 HP 

3ψ 200-415V 

10 HP 

3ψ 200-415V 

Conveying Capacity 輸送能力(kg/hr) 400 600 

Hopper Content 填料桶容量(lit) 300 300 

Machine Size 主機尺寸(mm) 610x500x1485 610x500x1485 

Hopper Size 填料桶尺寸(mm) ψ750 x 1500 ψ750 x 1500 

Machine Weight 機械重量(kg) 92 105 

Suction Tube Diameter 吸料管尺寸(in) 3” 3” 

Accessory 配備 

Clamp Tube管束 3” x 2 pcs；4” x 2 pcs 
Suction Tube吸料棒 3” x 1pcs 

P.V.C Pipe膠管 3” 4m x 1 pcs；4” 4m x 1 pcs  

F6：Edit the time to stop from 10 to 99 seconds,loading function as same as" F3" .Lacking materials after 1 time will be alarmed.

F7：Edit the time to stop from 1 to 99 minutes,loading function as same as "F3".Lacking materials after 1 time will be alarmed.

F8：Edit the time to stop from 1 to 99 minutes,loading function as same as "F1".Lacking materials after 3 times will be alarmed.

F1：Auto loading,the timer can be adjusted 1 to 99 seconds.Lacking materials after 3 times will be alarmed.

F2：After cleaning sieve,auto loading 10 times.Run to cycle.Lacking materials after 3 times will be alarmed.

F3：After cleaning sieve,auto loading 3 times.Run to cycle.Lacking materials after 3 times will be alarmed.

F4：After cleaning sieve,auto loading 1 time.Run to cycle.Lacking materials after 3 times will be alarmed.

F5：Clean sieve continuously,push the button         to stop.Operation & Instruction
SET SET

RUN
STOP

SETSET SET

SET SET SET

SET SET SET SET RUN
STOP

RUN
STOP

F6：增設設機機間間調10~99秒，吸吸功功同F3，缺吸1次次報。
F7：增設設機機間間調1~99分，吸吸功功同F3，缺吸1次次報。
F8：增設設機機間間調1~99分，吸吸功功同F1，缺吸3次次報。
F1：自動吸吸，機間間調1~99秒，缺吸3次次報。
F2：先清清後，自動吸吸10次，重重循循，缺吸3次次報。
F3：先清清後，自動吸吸3次，重重循循，缺吸3次次報。
F4：先清清後，自動吸吸1次，重重循循，缺吸3次次報。
F5：連續清清，要設止止     。操操操操作作作作說說說說明明明明

SET SET
RUN

STOP

SETSET SET

SET SET SET

SET SET SET SET RUN
STOP

RUN
STOP


